
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ПАЗАРДЖИК  

 

 1 

  

 

ПРОТОКОЛ №5 

 

От заседание на ПК ПК “Финанси, бюджет, европейски програми и 

фондове, международно сътрудничество и инвестиционна политика” 

към Общински съвет – Пазарджик, проведено на 22.04.2024 г. 

 

 На заседанието присъстваха:  г-н Атанас Шопов – общински съветник, 

г-н Ангел Василев – общински съветник, г-н Румен Димитров – общински 

съветник, г-н Тодор Тодоров – общински съветник, г-н Йордан Кожухаров – 

общински съветник, г-н Иван Стоянов, г-н Георги Коприщенов – общински 

съветник, г-жа Десислава Тодорова – общински съветник. 

 Докладчици на заседанието бяха: г-н Найден Шопов – председател на 

ОбС, г-н Ангел Василев – общински съветник, г-н Георги Коприщенов – 

общински съветник, г-н Димитър Петков - общински съветник, г-жа Таня 

Колчакова – Янева - Заместник-кмет с ресор „Образование, култура, младежки 

дейности и спорт”, г-жа Татяна Папазова –директор на дирекция ГРН, г-жа 

Мария Йорданова – управител на БМ СПЖФНСИ, г-жа Весела Тодорова – 

директор на дирекция „Образование и култура”, инж. Теменушка Иванова – 

началник отдел УОС 

Заседанието протече по следния дневен ред: 

1. №360/11.04.2024 г. Промяна в състава на ПК „Законност” и на ПК 

„Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, международно 

сътрудничество и инвестиционна политика”. 

Докладва г-н Найден Шопов – председател на ОбС 

2. №218/28.02.2024 г. Приемане на Правилник за изменение на 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

Докладва г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

3. №306/27.03.2024 г. Приемане на Решение за освобождаване на Найден 

Шопов като председател на Общински съвет – Пазарджик. 

Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

4. №220/29.02.2024 г. Приемане на Наредба за отпускане на финансова 

помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца на територията 

на Община Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Коприщенов – общински съветник. 

5. №369/15.04.2024 г. Приемане на Решение по гласувани въпроси от 

проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на с. Паталеница, 

община Пазарджик. 

Докладва г-н Петър Куленски – Кмет на Община Пазарджик; 

съдокладчик г-жа Татяна Папазова – директор на дирекция ГРН 
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6. №353/10.04.2024 г. Приемане на декларация за несъгласие с издаването 

на разрешително за кариери и добив на природни материали в землищата на 

селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 

7. №398/19.04.2024 г. Даване съгласие за допълнително целево 

финансиране на ДЮШ на „Спортен клуб по волейбол Хебър-Пазарджик”. 

Одобряване на проект на договор за разходване и отчитане на представителните 

финансови средства. 

Докладва г-н Петър Куленски – Кмет на Община Пазарджик 

8. №392/18.04.2024 г. Даване на съгласие за допълнително целево 

финансиране на СНЦ „Бадминтон – Скуош клуб Пазарджик“, представлявано 

от Неделчо Кесов – председател на УС и одобряване на проект на договор за 

разходване и отчитане на предоставените финансови средства, задълженията и 

отговорностите на спортния клуб. 

Докладва г-жа Таня Колчакова – Заместник-кмет с ресор „Образование, 

култура, младежки дейности и спорт” 

9. №393/18.04.2024 г. Даване на съгласие Община Пазарджик да подаде 

проектно предложение по процедура №BG05SFPR001-1.004 „Утвърждаване на 

интеркултурното образование, чрез култура, наука и спорт“ по Програма 

„Образование“ 2021– 2027 г. 

 Докладва г-жа Таня Колчакова – Заместник-кмет с ресор „Образование, 

култура, младежки дейности и спорт” 

10. №391/18.04.2024 г. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от 5 години на Териториална организация – Пазарджик към Сдружение 

„Съюз на слепите в България”. 

Докладва г-жа Мария Йорданова – управител на БМ СПЖФНСИ 

11. №390/17.04.2024 г. Приемане на Годишен план на дейностите за 

подкрепа на личностното развитие на децата и учениците в община Пазарджик 

за 2024г.  

Докладва г-жа Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и 

култура” 

12. №383/16.04.2024 г. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от 10 години на Сдружение „Егида” върху имот – частна общинска 

собственост, находящ се в гр. Пазарджик, ул. „Георги Райков” №12. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

13. №373/16.04.2024 г. Продажба чрез публичен търг с тайно наддаване 

на имоти, частна общинска собственост, находящи се в селата Алеко 

Константиново, Мало Конаре, Мокрище, Црънча и Юнаците. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

14. №374/16.04.2024 г. Обявяване на имот с идентификатор 14619.35.51 

по кадастралната карта на с. Гелеменово – частна общинска собственост, за 

публична общинска собственост. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 
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15. №376/16.04.2024 г. Даване на съгласие за закупуване от Община 

Пазарджик на проектен имот с идентификатор 32010.501.1184 по кадастралната 

карта на с. Ивайло. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

16. №375/16.04.2024 г. Прекратяване на съсобственост с Общината върху 

поземлен имот с проектен идентификатор 55155.502.2322 по кадастралната 

карта на гр. Пазарджик. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

17. №354/11.04.2024 г. Определяне на части от имоти – публична 

общинска собственост, находящи се в селата Черногорово и Паталеница, за 

отдаване под наем с предназначение – за стоматологичен кабинет и офис на 

медия. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

18. №367/12.04.2024 г. Годишни доклади на читалищата на територията 

на община Пазарджик за 2023 година. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Найден Шопов докладва 

предложение с проект на решение относно промяна в състава на ПК 

„Законност” и на ПК „Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По втора точка от дневния ред: г-н Ангел Василев докладва 

предложение с проект на решение относно приемане на Правилник за 

изменение на Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

Г-н Атанас Шопов изрази мнение, че предложението трябва да бъде 

изтеглено от дневния ред, защото не е спазена процедурата за проведено 

публично обсъждане. Той цитира протокола от публичното обсъждане на 

правилник за изменение на Правилника за организацията и дейността на 

общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, проведено на 11.03.2024 г., по предложението на г-жа 

Елисавета Георгиева: „Г-жа Георгиева съобщи, че не приема предложението на 

г-н Пъндезов, като посочи следните мотиви: 

 1. Размерът на възнаграждението на общинските съветници ще стане по-

ниско от  минималната работна заплата в страната 

 2. Размерът на възнаграждението ще бъде значително по-ниско от 

средната работна заплата в общинска администрация.  
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 За неприети предложения ще бъде изготвена справка, която ще се 

публикува на интернет-страницата на Общинския съвет.” 

Комисията прие аргументите на г-н Шопов.  

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Дава отрицателно становище по направеното предложение с проект на 

решение. 

По трета точка от дневния ред: Предложението не беше разгледано 

поради липсата на докладчик. 

По четвърта точка от дневния ред: г-н Георги Коприщенов докладва 

предложение с проект на решение относно приемане на Наредба за отпускане 

на финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца на 

територията на Община Пазарджик. 

Г-н Йордан Кожухаров изрази мнение, че критерият образование е 

дискиминационен и цитира чл. 4 от Закона за защита от дискриминация: „Чл. 4. 

Забранена е всяка пряка или непряка дискриминация, основана на пол, раса, 

народност, етническа принадлежност, човешки геном, гражданство, произход, 

религия или вяра, образование, убеждения, политическа принадлежност, лично 

или обществено положение, увреждане, възраст, сексуална ориентация, семейно 

положение, имуществено състояние или на всякакви други признаци, 

установени в закон или в международен договор, по който Република България 

е страна.”  

Според г-н Коприщенов няма дискриминационен момент, защото всички 

семейства ще получат финансиране. 

Относно чл.3, т.4, г-н Тодор Тодоров сподели, че понякога 

обстоятелствата налагат децата да се раждат извън родилните отделения на град 

Пазарджик. 

Г-н Ангел Василев попита защо точкуването за първо, второ и трето дете 

е различно. 

Г-н Коприщенов отговори, че така насърчаваме семействата да имат 

повече деца. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Дава отрицателно становище по направеното предложение с проект на 

решение. 

По пета точка от дневния ред: г-жа Татяна Папазова докладва 

предложение с проект на решение относно приемане на Решение по гласувани 

въпроси от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на с. 

Паталеница, община Пазарджик. 
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Г-н Румен Димитров предложи в проекта на решение да се впише номера 

на поземления имот. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение.  

По шеста точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект на решение относно Приемане на декларация за 

несъгласие с издаването на разрешително за кариери и добив на природни 

материали в землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение.  

По седма точка от дневния ред: г-жа Таня Колчакова - Янева докладва 

предложение с проект на решение относно даване съгласие за допълнително 

целево финансиране на ДЮШ на „Спортен клуб по волейбол Хебър-

Пазарджик”. Одобряване на проект на договор за разходване и отчитане на 

представителните финансови средства. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По осма точка от дневния ред: г-жа Таня Колчакова - Янева докладва 

предложение с проект на решение относно даване на съгласие за допълнително 

целево финансиране на СНЦ „Бадминтон – Скуош клуб Пазарджик“, 

представлявано от Неделчо Кесов – председател на УС и одобряване на проект 

на договор за разходване и отчитане на предоставените финансови средства, 

задълженията и отговорностите на спортния клуб. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По девета точка от дневния ред: г-жа Таня Колчакова - Янева докладва 

предложение с проект на решение относно Даване на съгласие Община 

Пазарджик да подаде проектно предложение по процедура №BG05SFPR001-
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1.004 „Утвърждаване на интеркултурното образование, чрез култура, наука и 

спорт“ по Програма „Образование“ 2021– 2027 г. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение спроект на решение. 

По десета точка от дневния ред: г-жа Мария Йорданова докладва 

предложение с проект на решение относно учредяване на безвъзмездно право 

на ползване за срок от 5 години на Териториална организация – Пазарджик към 

Сдружение „Съюз на слепите в България”. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По единадесета точка от дневния ред: г-жа Весела Тодорова докладва 

предложение с проект на решение относно Приемане на Годишен план на 

дейностите за подкрепа на личностното развитие на децата и учениците в 

община Пазарджик за 2024г.  

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По дванадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно учредяване на 

безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на Сдружение „Егида” 

върху имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. Пазарджик, ул. 

„Георги Райков” №12. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По тринадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно продажба чрез публичен 

търг с тайно наддаване на имоти, частна общинска собственост, находящи се в 

селата Алеко Константиново, Мало Конаре, Мокрище, Црънча и Юнаците. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 
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Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По четиринадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно обявяване на имот с 

идентификатор 14619.35.51 по кадастралната карта на с. Гелеменово – частна 

общинска собственост, за публична общинска собственост. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По петнадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно даване на съгласие за 

закупуване от Община Пазарджик на проектен имот с идентификатор 

32010.501.1184 по кадастралната карта на с. Ивайло. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По шестнадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно прекратяване на 

съсобственост с Общината върху поземлен имот с проектен идентификатор 

55155.502.2322 по кадастралната карта на гр. Пазарджик. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 

съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По седемнадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект на решение относно определяне на части от 

имоти – публична общинска собственост, находящи се в селата Черногорово и 

Паталеница, за отдаване под наем с предназначение – за стоматологичен 

кабинет и офис на медия. 

 Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия  “Финанси, бюджет, европейски програми и фондове, 

международно сътрудничество и инвестиционна политика” към Общински 
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съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение с проект на решение. 

По осемнадесета точка от дневния ред: г-н Атанас Шопов запозна 

членовете на комисията с годишни доклади на читалищата на територията на 

община Пазарджик за 2023 година. 

Комисията прие докладите за сведение. 

 

 

 

 

  

Атанас Шопов: 

 Председател на ПК 

 

 

 

Атанаска Семерджиева: 

Изготвил протокола 


